
Fråga till Kommunstyrelsens Ordförande Ulrika Falk 

Trafikverket planerar att bygga om Blidöleden till 
Linfårj a. Det är ett stort motstånd och oro hos 
lokalbefolkningen på Blidö får att konsekvenserna av 
detta om det blir verklighet innebär stora försämringar i 
trafiken. 

Mina frågor är: 
1. Kommer kommunen att agera i ärendet? 
2. Har kommunen lämnat yttrande till Trafikverket 
vid samrådet i November 2024? 
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